

## LOGISTIC AGENDA

---

Tuesday,  
7<sup>th</sup> June 2011

- Arrival of all participants to Milan Airport. Individual Transfer to the “Art Hotel – Navigli”.
- To get to the hotel we advise to use one of the options:
  - 1) You can use electric train to the station Cadorna. Price for single ticket: about € 11. Then take a taxi from Cadorna station to the hotel (cost 15 Euro)
  - 2) You can take a taxi from Airport to the Hotel. Officially fixed rate Malpensa - City for all taxis is 85 Euro per car.

Address: Via Angelo Fumagalli 4, 20143 Milan, Italy  
Phone number: +39 02 894 105 30

**Your accommodation is paid by the IDEA project, including breakfast. Any extras: mini bar, telephone, dry cleaning, etc, will be paid by you.**

---

Wednesday,  
8<sup>th</sup> June 2011

- Meeting organized by the IDEA project at “Art Hotel Navigli”,  
Venue: Conference Room Leonardo/Bramante in the hotel “Art Hotel Navigli”  
(*Indicative timing: 10h00-18h00*).
- During the meeting two coffee breaks and a buffet lunch will be offered
- A dinner will be offered. Restaurant “Le Vigne” at 20:30.  
Address: Ripa di Porta Ticinese 61

---

Thursday,  
9<sup>th</sup> June 2011

- Meeting organized by PS IGC TRACECA at “Art Hotel Navigli”,  
Venue: Conference Room Leonardo/Bramante in the hotel “Art Hotel Navigli”  
(*Indicative timing: 09h30-18h00*).
- During the meeting two coffee breaks and a buffet lunch will be offered

---

Friday,  
10<sup>th</sup> June 2011

- Individual departure of all participants



Transport dialogue and interoperability  
between the EU and its neighbouring countries and Central Asian countries  
Meeting of TRACECA Working Group on Transport Infrastructure  
Milano 8 and 9 June 2011



## Contacts

For additional information please contact

---

Ms. Ramina Majidova      Tel. +994 51 846 90 51      [ramina.idea@gmail.com](mailto:ramina.idea@gmail.com)

### Notice

Please keep your boarding passes as these are very important documents for reimbursement and per diem. Please hand over the **boarding passes** to Ms. Ramina Majidova before leaving Milan.

## ЛОГИСТИЧЕСКАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ

---

Вторник,  
7 июня 2011

- Прибытие всех участников в Милан. Индивидуальная поездка в отель «Art Hotel Navigli».
- Советуем вам использовать один из вариантов:
  - 1) Вы можете воспользоваться электричкой до станции Cadorna. Стоимость одного билета в одну сторону составляет около 11 Евро. Затем от станции Cadorna возьмите такси до отеля (стоимость 15 Евро)
  - 2) Вы также можете взять такси от аэропорта до отеля. Официально установленная цена по маршруту Мальпенса – Город для всех такси составляет 85 Евро.

Адрес: Via Angelo Fumagalli 4, 20143 Milan, Italy  
Phone number: +39 02 894 105 30

**Ваше проживание в отеле оплачено проектом IDEA, завтрак включается. Любые дополнительные услуги: мини бар, телефон, химчистка, и т.д. оплачиваются вами.**

---

Среда,  
8 июня 2011

- Конференция, организованная проектом IDEA в «Art Hotel Navigli»  
Место: Конференц-зал Leonardo/Bramante в «Art Hotel Navigli»  
(Предварительное время: 10ч00-18ч00).
- В течение конференции будет предложен обед и сделано два перерыва на кофе
- Ужин будет предложен проектом IDEA. Ресторан “Le Vigne” в 20:30.

Адрес: Ripa di Porta Ticinese 61

---

Четверг,  
9 июня 2011

- Конференция, организованная ПС МПК ТРАСЕКА
- «Art Hotel Navigli»  
Место: Конференц-зал Leonardo/Bramante в «Art Hotel Navigli»  
(Предварительное время: 09ч30-18ч00).
- В течение конференции будет предложен обед и сделано два перерыва на кофе

---

Пятница,  
10 июня 2011

- Индивидуальный отъезд участников.



## Контакты

За дополнительной информацией, пожалуйста, обращайтесь

Рамина Маджидова      Tel. +994 51 846 90 51      [ramina.idea@gmail.com](mailto:ramina.idea@gmail.com)

### К вашему вниманию

Пожалуйста, сохраните ваши посадочные талоны, так как они являются важным документом для компенсации и суточной выплаты. Перед отъездом, пожалуйста, передайте их Рамине Маджидовой.